
 
Protokół Nr 11/03 

posiedzenia Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 
i Współpracy z Zagranicą  

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 
w dniu 7 listopada 2003 roku 

(w przerwie obrad 1-go dnia XIII sesji Sejmiku) 
 

Obrady Komisji prowadził Przewodniczący Komisji - Pan Włodzimierz 
Jakubowski.  
 
W posiedzeniu uczestniczyło 9 członków Komisji oraz goście zgodnie z załączonymi 
listami obecności (załącznik nr 1 i 2).  
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:15 
 
Przewodniczący Komisji – poinformował członków Komisji, że przedmiotem 
posiedzenia ma być zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku w sprawie utworzenia 
Biura Regionalnego Województwa Świętokrzyskiego w Brukseli (załącznik do akt XIII 
sesji Sejmiku). 
 
Radny Andrzej Bednarski – zadał pytanie, jakie są szacunkowe koszty utrzymania 
tego Biura? 
 
Wicemarszałek Józef Kwiecień – poinformował, że koszty wynosić będą ok. 350 
tys. rocznie, co nie jest ceną wysoką, ponieważ siedziba Biura będzie się znajdować 
w dotychczas wynajmowanych lokalu przez Biuro Hrabstwa Arhus.  
Faktyczne koszty będzie można określić po upływie pewnego czasu działalności.  
Koszt ten ma być pokrywany przez uczestników porozumienia tj. województwo, 
miasto Kielce, gminy i powiaty. Do końca tego roku koszt będzie ponosiło tylko 
województwo 
 
Radny Jarosław Potrzeszcz – zadał pytanie, kto będzie zatrudniony jako pracownik 
tego Biura?  
 
Wicemarszałek Józef Kwiecień – poinformował, że tymczasowo będzie to 
oddelegowany pracownik Urzędu Marszałkowskiego, ponieważ udziałowcy 
porozumienia nie chcą w tym roku finansować działalności Biura.  
 
Przewodniczący Komisji – wobec braku dalszych głosów w dyskusji zaproponował 
pozytywne zaopiniowanie ww. projektu uchwały.  
 
Opinia Komisji stanowiąca załącznik nr 3 do protokołu została przyjęta jednomyślnie.  
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Wicemarszałek Józef Kwiecień – poinformował, że przedmiotem obrad sesji będzie 
również przyjęcie dwóch apeli w sprawie finansowania realizacji Zintegrowanego 
Programu Rozwoju Regionalnego. Jednak sprawa ta nie wymaga opinii Komisji 
Strategii, ponieważ inicjatorem tych apeli jest Komisja Budżetu i Finansów.  
 
 
Innych spraw nie zgłoszono.  
 
Posiedzenie zostało zakończone o godz. 13:30. 
 
 
 
Protokół sporządziła:     Przewodniczący Komisji  
M.Solińska - Pela  
 
 
 
         Włodzimierz Jakubowski  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




